
Ивица Дачић:  Србија треба да гледа своје интересе, разлози за неувођење санкција Русији морају бити рационални
понедељак, 23 мај 2022 07:31

 Председник Социјалистичке партије Србије (СПС) и предсдник Скупштине Србије,
Ивица Дачић изјавио је вечерас, поводом неувођења санкција Русији, да Србија "треба
да гледа своје интересе" и да "разлози за неувођење санкција морају бити рационални".

  

„Ми имамо неколико кључних националних интереса, а питање је шта добијамо, а шта
губимо санкцијама. Мислим да је наше руководство у одлукама нашло праву меру – осуда
рушења територијалног интегритета, али и неувођење рестриктивних мера. Питање
санкција није само питање односа према Русији“, рекао је Дачић за телевизију Пинк.

  

  

Он је оценио да ће се вршити велики притисак на председника Републике Александра
Вучића, наводећи да ће Србију условљавати, али да је питање шта Србија политички
добија тиме.
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„Кандидати смо за чланство у ЕУ и питање је када ћемо постати чланица. Питао сам сто
пута шта је њихов предлог за Косово. Ако уведемо санкције Русији, изгубићемо руску
подршку, а чију ћемо добити? Ничију“, тврди лидер СПС.

  

Говорећи о свакодневним претњама подметањем бомби, Дачић је казао да је тога било и
у време када је он био министар унутрашњих послова, посебно на Бранковом мосту у
Београду, и да полиција може да предупреди то ако се уради превентивни преглед
објекта, као што је било ове недеље за Фајнал фор.

  

"Мора све да се провери за сваки случај, али то траје. То знам још из времена кад сам
био министар полиције. Док дође информација од странаца, више нико није ни
заинтересован. Тешко је овај вид помоћи користити онда када треба брза реакција",
тврди Дачић.

  

Он је оценио да би се могло говорити о појединцима да су те претње ретке, али да је
сада збиг бројности вероватно то "нешто организовано".

  

Дачић је подсетио да Србија није члан Европола, већ се "води као вид партнера" те се
"зато с нашом земљом не деле све информације", али је рекао да је "сигуран да би
информације о дојавама биле уступљене".

  

(Бета)
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